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۷۱۵ هزار گردشگر خارجی به ایران آمدند
در سه ماهه اول سال ۱۴۰۱؛

معاون گردشــگری کشور از ورود بیش از ۷۱۵ هزار گردشگر 
خارجی در ســه ماهه اول سال ۱۴۰۱ به ایران خبر داد و گفت: 
در ســال گذشــته نیز یک میلیون و ۹۵۷ هزار نفــر به ایران 

بودند. آمده 
علی اصغر شــالبافیان معاون گردشگری کشــور درباره آمار آمار 
کل گردشگران ورودی در سه ماهه نخست سال ۱۴۰۱ بیان کرد: 

در این مدت ۷۱۵ هزار و ۵۱۹ گردشــگر خارجی به ایران آمده اند 
که عراق، ترکیه، آذربایجان، افغانســتان و پاکستان جزو ۵ کشور 

نخست در ورود گردشگران به ایران هستند.
وی همچنین درباره آمار کل گردشگران ورودی به ایران در سال 
۱۴۰۰ نیز گفت: در ۱۲ ماه ســال گذشــته بیش از یک میلیون و 
۹۵۷ هزار گردشگر خارجی به ایران آمده بودند که مبدا سفر بیشتر 

آنها کشورهای همسایه بوده است.
پیش از این در دوران کرونا و بســته شــدن مرزهــا، آمار ورود 
گردشگران خارجی به ایران به شدت کاهش یافته بود. به نحوی 
که آمار گردشگران خارجی در سال ۹۹ در مقایسه با سال ۹۸ بیش 
از ۹۴ درصد کاهش داشت و در سه ماه نخست سال ۹۹ فقط ۷۴ 

نفر گردشگر به ایران سفر کردند.

جامعه

اخبار کوتاه 

مدیر عامل ســازمان تامین اجتماعی به سوالاتی پیرامون تحقیق 
و تفحص از شســتا پاســخ داد و گفت: در همین چندماه گذشــته 
پرونده های متعددی شاید بالغ بر ۵۰ تا ۶۰ پرونده حقوقی و قضایی 
که ســالیان سال پیگیری نشــده بود را به جریان انداختیم که عدد 
و رقم ها، عدد و رقم های بالایی اســت و وســعت برخی تخلفات 
گســترده است. میرهاشم موسوی در حاشیه نشست امضای تفاهم 
نامه سازمان تامین اجتماعی با معاونت فرهنگی و دانشجویی وزارت 
بهداشت که در ســازمان تامین اجتماعی برگزار شد درباره تحقیق 
و تفحص مجلس شورای اسلامی از شستا گفت: احساس می کنم 
امــروز مهمترین وظیفه ما در حوزه های اقتصادی علاوه بر افزایش 
ارزش دارایی ها از طریق افزایش نرخ بازدهی دارایی ها باید در تولید 
و توسعه سرمایه گذاری ها متمرکز شود.وی افزود: علاوه بر آن کوتاه 
کردن دســت های ناپاک، جریانات، گروه ها، باندها و هرآنچه که به 
عنــوان تعرض به این اموال و حق الناس مطرح اســت برای ما در 
اولویت است؛ فلذا هر نهاد نظارتی از جمله مجلس شورای اسلامی 
که بخواهند در این زمینه به شــکل جدی و واقعی وارد شــده و به 
ســازمان کمک کنند قطعا ما نه تنها استقبال می کنیم بلکه فرش 
قرمز هم برایشان پهن می کنیم و این را کمک به خودمان می دانیم.

مدیرعامل سازمان تامین اجتماعی با بیان اینکه تحقیق و تفحص از 
شستا را کمک به تحقق ماموریت و سالم سازی محیط در بخش های 
اقتصادی قلمداد می کنیم اظهار کرد: نمایندگان مجلس حتی قبل از 
طرح این مسئله، با بنده صحبت کرده بودند و بنده گفتم ما صد در 
صد موافق هستیم. البته می گفتند طرح مربوط به دولت قبلی بود اما 
بنده استقبال کردم  و گفتم حتی برای وضعیت کنونی و تا به امروز 

هم این کار را بکنید که بسیار به ما کمک می کند.

موســوی تاکید کرد: ما مجموعه بسیار گســترده ای هستیم؛ در 
شــرکت های زیرمجموعه بالغ بــر ۲۰۰ شــرکت کار می کنند و 
لازم اســت شــبکه های نظارتی را بیش از پیش تقویت کرده و از 
فرصت های خارج سازمانی و شبکه های نظارتی، نهادهای نظارتی و 
مجلس هم کمک بخواهیم که به کمک ما بیایند و  بتوانیم در این 
وضعیت اختلالاتی که در زمینه های اقتصادی فراهم شده را با کمک 

این افراد از بین ببریم.

وی مبنی بر اینکه همــه محورهای تحقیق و تفحص، اقتصادی 
نبود و به نظر می رســید بیشتر تحقیق و تفحص از تامین اجتماعی 
است تا شستا؟ گفت: برای ما فرقی نمی کند، شستا و تامین اجتماعی 
هر دو با هم یکی هستند. ما شرکت های غیرشستایی هم داریم که 
زیرمجموعه تامین اجتماعی هستند. فرض کنید شرکت خانه سازی، 
شــرکت نفت لاوان و بخش های مختلــف. همچنین ما فعالیت 
اقتصادی در درمان داریم، خرید راهبردی خدمات سلامت می کنیم 

و بیشترین حجم خروجی منابع ما در بخش خدمات راهبردی است 
که اســناد دارد رسیدگی می شود. با بخش خصوصی و دولتی طرف 
قرارداد هســتیم و اساسا ما یک نهاد اجتماعی -اقتصادی محسوب 
می شویم. مدیرعامل سازمان تامین اجتماعی ادامه داد: درست است 
در بخش اجتماعی خدمات تولید می کنیم، در بخش بیمه ای بالغ بر 
۳۰۰ هزار میلیارد تومان گردش مالی در سال جاری خواهیم داشت 
و آیا در این فضا و در تعاملات با کارفرمایان، بیمه شدگان و ذینفعان 
ممکن است خطایی صورت نمی گیرد؟ حتما ممکن است این خطا 
باشــد و حتما باید به این سمت برویم که از این فرصت ها استفاده 
کنیم و اگر خللی در بخش های مختلف داریم را بتوانیم با کمک این 

عزیزان شناسایی کنیم.
موســوی با بیان اینکه باید فرایندها را احصا کنیم و اگر لازم است 
ریل گذاری جدیدی انجام دهیم اظهار کرد: این فرصت فراهم شده 
و تحقیق و تفحص و نظارت ابزارهایی هستند که شرایط سازمانی را 
به نقطه مطلوب می رسانند. بعضی متاسفانه از این چیزها می خواهند 
نگاه ســلبی را دنبال کنند و مواضع خوبــی ندارند، اما ما از روز اول 
این را فرصت می دانســتیم و وقتی دیدیم زمزمه هایی از گذشته بر 
این موضوع بوده اصرار داریم در کشــف و بررســی ها به ما کمک 
کنند و بنده واقعا خوشحال شدم.وی مبنی بر آنکه آیا پرونده قضایی 
مفتوح فســاد از گذشته دارید؟ اظهار کرد: در همین چند ماه گذشته 
پرونده های متعددی شاید بالغ بر ۵۰ تا ۶۰ پرونده حقوقی و قضایی 
که ســالیان سال پیگیری نشده بود را به جریان انداختیم که عدد و 
رقم ها، عدد و رقم های بالایی است و وسعت برخی تخلفات گسترده 
است. هرکدام که به نتیجه برسند اطلاع رسانی می کنیم. یک مقدار 
احتیاط می کنیم زیرا نمی خواهیم حقوق افراد حتی متخلفان را قبل 

از اینکه به قطعیت برسد مورد تعرض قرار دهیم، ولی خب متاسفانه 
اتفاقات بدی افتاده و پرونده هایی داریم که از ســال ۲۰۱۱ و ۲۰۱۰ 

پیگیری نشده و ارقام بر زمین مانده و تخلفاتی بسیار بالا هستند.
مدیرعامل سازمان تامین اجتماعی ادامه داد: در طرف قراردادهای 
خارجی اهمال و قصور شده است. در پتروشیمی ها متاسفانه این اتفاق 
افتاده است. در شرکت خانه سازی پرونده بسیار بزرگی مفتوح است و 
سالیان سال است که به نتیجه نرسیده است. بخشی از بدنه مدیریت 
در بخش های مختلف درگیر بوده اند و تعرضاتی هست که به اموال 

و حق الناس صورت گرفته است.
موسوی با اشاره به اینکه »ما نمی خواهیم گذشته ها را با یک صلوات 
تمام کنیم« گفت: برخی تصور می کنند که کاری انجام شده و تمام 
شده ، خیر! پرونده هایی هستند که بر زمین مانده اند و پیگیری خوبی 
نشده و بخشی ممکن است ناشی از شلوغیِ کارها بوده باشد. یک 
علت دیگر هم اینکه در سازمان ها، سازوکارها و روش های مختلفی 
برای معطل ماندن به کار می گیرند و ممکن است اینجا هم به کار 

گرفته باشند. این پرونده ها را داریم احیاء می کنیم.
وی تصریــح کرد: بــا توجه به تعهدی که به مردم و ســازمان و 
بیمه شــده ها دادیم، با هیچ کس عهد اخوت  نبسته ایم؛ چه آنهایی 
که در گذشته بوده اند و چه آنهایی که اکنون برسرکار هستند. خط 
قرمز ما، خط فساد و قانون و شاخص ها و محورهایی هست که باید 
از اموال و دارایــی مردم و حق الناس صیانت کنیم و با هیچ گروه، 
جریان، باند رسمی، غیررسمی، روی پوست و زیرپوست هیچ تعارفی 
نداریم و نخواهیم داشت و محکم ایستاده ایم و محکم ادامه خواهیم 
داد و پرونده هــا به نتیجه که برســد، آثار و خروجی را خدمت مردم 

گزارش خواهیم کرد.

در نشست تسریع در بهره برداری تصفیه خانه میدان 
مرکزی میوه و تره بار تأکید شد

امکان سنجی اتصال شبکه فاضلاب 
ناحیه سه به تصفیه خانه میدان مرکزی 

میوه و تره بار
طی نشســت مشــترک شــهردار منطقه ۱۹ با مدیر عامل 
شــرکت فاضلاب تهران و آبفای منطقه ۶ برامکان سنجی 
اتصال شــبکه فاضلاب ناحیه ســه به تصفیــه خانه میدان 

مرکزی میوه و تره بارتأکید شد.
به گزارش امتیاز، در این نشســت که با حضور عباسعلی 
مصرزاده مدیر عامل شــرکت فاضلاب شهر تهران، صادق 
حقیقی پــور مدیرعامل آبفای منطقه ۶، ســعید ســالاری 
مدیریت  میدان مرکزی میوه و تره بار و شــهردار و معاونان 
منطقه همراه بود، درخصوص تسریع در بهره برداری تصفیه 
خانــه میدان مرکزی میــوه و تره بار واقــع در ضلع جنوبی 

بزرگراه آزادگان تبادل نظر شد.
مهــدی هدایت درباره اهمیت اتصال شــبکه فاضلاب 
ناحیــه ســه به ایــن تصفیه خانــه افزود: بــا توجه به 
مشــکلات عدیــده شــهروندان در ایــن ناحیه و پس 
زدگــی فاضــلاب در معابر شــهری و همچنین املاک 
شــهروندان، کارگروهــی از نماینــدگان شــهرداری و 
شــرکت فاضلاب تشکیل تا امکان ســنجی این اتصال 
بررســی و مشکلات ناشــی از دفع فاضلاب در محلات 

شود. مرتفع  موجود 
براســاس این گزارش بهره برداری از  تصفیــه خانه میدان مرکزی 
میوه و تره بار با ظرفیت تصفیه ۳۰۰۰ متر مکعب پســاب در شــبانه 
روزگام بســیار مهمی در راستای کاهش آلودگی های زیست محیطی 
دارد و پس از پذیرش فاضلاب از پســاب آن برای آبیاری فضای سبز 

استفاده خواهد شد.

با برگزاری نمایشگاه شهرهای خواهر خوانده تهران ۱۴۰۱؛

دستاوردهای منطقه ۱۴ در بوستان 
گفتگو رونمایی می شود

همزمان با برگزاری نمایشــگاه شــهرهای خواهر خوانده و 
توانمندی مدیریت شــهری تهران،۱۴۰۱، از دســتاوردهای 
منطقه ۱۴ بــا رویکرد ترویجی و تبلیغــی، آموزش ، اطلاع 

رسانی و تعاملی رونمایی می شود.
به گزارش امتیاز، محمد امین ســالاری پور شــهردار 
منطقــه با بیان اینکه این نمایشــگاه با موضوع ارائه  الگوی 
جامع و کارامد فعالیت ها، دســتیابی به تفاهم و همدلی بین 
شــهروندان و شهرداری ، اهمیت نقش شــهرداری در حل 
مســائل شــهری و ارتقای دانش و مهارتهای تخصصی و...

در بوســتان گفتگو برگزارمی شــود، گفت: بر همین اساس 
شــهرداری منطقه ۱۴ نیز با حضور فعال در این نمایشــگاه، 
توانمندی ها، دســتاوردها، چشم اندازها وبرنامه های اجرایی 

منطقه را ارائه می کند.
ســالاری پور با بیان اینکه شهرداری منطقه در تلاش است 
آخرین دستاوردهای معاونت ها و واحد های اجرایی همچون 
پروژه ها، اقدامات را ارائه کند، افزود: شــاخص ها، ظرفیت 
های گردشگری و فرصت های سرمایه گذاری برای توسعه و 
آبادانی منطقه در سال ۱۴۰۱، در قالب نشریه، ماکت، کتاب، 
پوستر، اکران عکس و مســتند به صورت کامل معرفی می 

شود.
ســالاری پور ضمن دعوت از شهروندان برای بازدید از این 
نمایشگاه و غرفه منطقه ۱۴، ادامه داد: در مدت زمان برپایی 
این نمایشگاه که از ۱۲ تا ۱۷ تیر ادامه خواهد داشت، علاوه 
بر کتاب فرصت های ســرمایه گذاری و برنامه های ســال 
۱۴۰۱ همچنین ده ها عنوان برنامه و دســتاوردهای  حوزه 
های شــهری، عمرانی، ترافیکی، اجتماعی و شهرسازی که  
به منظور ارتقای کیفیت شــهروندان انجام و پیش بینی شده 

است، به اطلاع عموم می رسد.
گفتنی اســت، علاقه مندان می توانند از ساعت ۱۰ تا ۱۹ با 
حضور در محل دائمی نمایشگاه شهرداری تهران و نمایشگاه 
شــهرهای خواهرخوانده ۱۴۰۱، از توانمندی های مدیریت 
شــهری منطقه ۱۴ در ســالن پردیس این نمایشگاه بازدید 

کنند.

استقبال مدیرعامل سازمان تامین اجتماعی از تحقیق و تفحص:

بالغ بر ۶۰ پرونده فساد به جریان افتاده است

معاون آموزشــی وزارت بهداشت، درمان وآموزش پزشکی گفت: درسال جاری ظرفیت 
پذیرش دســتیار تخصصی را تقســیم کردیم و ۴۰۰۰ نفر را به آزمون ملی دســتیاری 
تخصیص دادیم وبیش از ۵۰۰ ظرفیت هم به پذیرش دستیار بومی اختصاص داده شده 
که این اتفاق برای اولین بار در کشــور رقم می خورد.دکتــر ابوالفضل باقری فرد گفت: 
سیاســت وزارت بهداشت افزایش دســتیار تخصصی بوده که سال گذشته این ظرفیت 
چهار هزار و ۳۰۰ نفر بود که در نهایت ســه هزار و ۶۰۰ نفر با اولویت در رشــته های 
لوکس پذیرش شدند که متاسفانه تعدادی از صندلی های دستیاری به ویژه در رشته های 
پایه و مادر در دانشــگاه ها و مراکز محروم خالی ماند.وی افزود: ســال جاری ظرفیت را 
تقسیم کردیم و چهار هزار نفر را به آزمون ملی دستیاری اختصاص دادیم که داوطلبان 
اکنون در حال تعیین رشــته هستند.معاون آموزشــی وزارت بهداشت، درمان و آموزش 
پزشــکی گفت: در پذیرش دستیاری پزشکی ســال جاری بیش از ۵۰۰ ظرفیت برای 
نخستین بار با بومی گزینی جذب خواهند شد.باقری فرد ادامه داد: آزمون این پذیرش را 
دانشگاه های علوم پزشکی سراسر کشور با نظارت جدی وزارت بهداشت برگزار می کنند 
و افرادی می توانند در این آزمون شــرکت کنند که بومی همان مناطق باشند و بدیهی 
است که بعد از پایان تحصیلات تعهدات در همان مناطق خاص خواهد بود.وی تصریح 
کرد: ما تلاش داریم با این روش ماندگاری متخصصان را تضمین کنیم بنابراین ظرفیت 

پذیرش دستیاری نه تنها کمتر نشده؛ بلکه نسبت به سال گذشته افزایش یافته است.

نظارت بر نحوه ســاخت و سازها، عملکرد مهندسین ناظر،مجری 
پروژه ها و شــهرداری ها با کنترل مضاعف و تشکیل کارگروهی 

متشکل از سازمان نظام مهندسی و بازرسی افزایش می یابد.
به گزارش امتیاز؛ رامین کرمی رئیس ســازمان نظام مهندسی 
ساختمان استان تهران در نشست مشترک شهرداری منطقه یک و 
سازمان که با حضور حمیدرضا حاجوی شهردار این منطقه، معاونان، 
مدیران و هیئت همراه پس از بازدید از چند پروژه بزرگ ساختمانی و 
گود پر خطر انجام شد با بیان مطلب فوق اظهار داشت: دفتر اندیشه 
با حضور مهندسین و بازرسین تشکیل شده تا در کنار شهرداری های 
مناطق، عملکرد مهندســان ناظر و مجریان ذیصلاح و... را کنترل 
کند. وی گفت: منطقه یک به دلیل ارزش افزوده که ســاخت و ساز 
دارد جاذب ســرمایه اســت و به تبع آن تغییر نقشه ها به خصوص 
بر روی مشــاعات بسیار زیاد بوده که این تغییرات به سازمان نظام 
مهندســی وارد نمی شود در حالی که باید در کارگروه مورد بررسی 
قرار گیرد. کرمی تصریح کرد: عمق گودهایی که برای ساخت و ساز 
حفر می شود بسیار خطرناک بوده و باید مباحث خاک، ژئوتکنیک، 
مقاوم سازی و ایمن سازی در آن کامل رعایت شود که کنترل های 
مضاعف را در بازدید از مناطق افزایش خواهیم داد. او خاطر نشــان 
کرد: تسهیل در صدور پروانه ساختمانی، توجه به تاسیسات ایمنی، 
کنترل مصرف انرژی و مبانی محیط زیســتی در ساخت و سازها و 
پیوست های ترافیکی در اجرای پروژه ها مد نظر مناطق قرار گیرد 

تا کیفیت ساخت و ساز و ارتقا و خدمات مناسب تری به شهروندان 
ارائه شود.شهردار منطقه یک نیز در این نشست ارزش افزوده ساخت 
و سازها در منطقه یک را از ویژگی های مهم منطقه نسبت به سایر 
مناطق دانست و گفت: در این منطقه با توجه به ارزش افزوده و توجه 
به جنبه های بینابینی کار توسط مالکین و ذینفعان کیفیت ساخت و 
ســاز بالا است.او افزود: یکی از آرزوهای ما در حوزه ارکان طراحی، 
اجرا و ســاخت و ساز موضوع تضاد منافع است که عملیاتی نشده و 
نیاز است با تشکیل این کارگروه در خصوص اشتغال زایی مامورین 
ناظر توجه شود و افراد چند شغله نباشند و در حوزه تخصصی فضای 

کار مهندسی و تکنیکال باشد.

از دســتگیری دو نفر در زمینه کلاهبــرداری در قالب فروش 
سئوالات کنکور و امتحانات نهایی خبر داد.

سرهنگ »مصطفی نوروزی«، در تشریح این خبراعلام داشت: 
با نزدیک شــدن به ایام برگزاری امتحانات نهایی و آزمون های 
کنکور ، فعالیت مجرمان ســایبری تحت عنوان فروش سئوالات 
کنکور و آزمون های نهایی افزایش یافته اســت، در همین راستا 
برابر رصدهای صورت گرفته در فضای مجازی، کانال ها و گروه 
های فعال در این حوزه پایش و شناسایی عاملان و گردانندگان 

آن ها در دستور کار پلیس فتا قرار گرفته است.
این مقام انتظامی افزود: طی بررســی هــای فنی و تخصصی 
صــورت گرفتــه از ســوی کارشناســان پلیس فتــا، دو نفر از 
گردانندگان کانال های فعال در حوزه فروش سئوالات کنکور و 
امتحانات نهایی مورد شناسایی قرار گرفته و با هماهنگی مراجع 

قضائی در دو استان مختلف دستگیر شده اند.
رئیس مرکز مبارزه با جرایم ملی و سازمان یافته پلیس فتا  ادامه 
داد: در بازجویی های انجام شــده نیز متهمان به کلاهبرداری از 
حــدود ۲۰۰ نفر از داوطلبان و خانواده های آنان در قالب فروش 

سئوالات امتحان نهایی و کنکور اعتراف نموده اند.
وی افزود: اقدامات پلیس فتا در زمینه برخورد با هر گونه فعالیت 
مجرمانه در این حوزه به صورت ویژه در دســتور کار واحدهای 

این پلیس قرار دارد.

بنابراعلام پایگاه خبری پلیس، رئیس مرکز مبارزه با جرایم ملی 
و سازمان یافته پلیس فتا فراجا در توصیه به شهروندان گفت: با 
توجه به اینکه فعالیت هرگونه تارنما، صفحه و کانال در شــبکه 
های اجتماعی پیرامون فروش سئوالات امتحانات نهایی و کنکور 
صرفاً با هدف کلاهبرداری از داوطلبان بوده و نمونه های موجود 
در کانال ها مربوط به ســئوالات سال های قبل و با انگیزه جلب 
اعتماد کاربران است؛ لذا اکیداً توصیه می کنیم به هیچ عنوان به 
این تبلیغات توجه ننموده و در صورت مشــاهده هر گونه فعالیت 
در این خصوص مراتب را ســریعاً از طریق ســایت پلیس فتا به 
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مدیرعامل شرکت بهره برداری متروی تهران از ورود شرکت خارجی برای اورهال قطارهای 
مترو خبر داد. مهدی شایســته اصل، در مورد سرانجام اورهال قطارهای مترو با بیان اینکه 
نیاز به اورهال ۷۰۰ واگن مترو ضروری است، گفت:  اورهال این واگن ها نیازمند حداقل ۲ 
هزار میلیارد تومان اعتبار اســت که در صورت تامین مالی در یک بازه زمانی  ۱.۵ ساله این 
مهم محقق خواهد شد.وی با بیان اینکه اخیرا با یک شرکت اروپایی برای اورهال واگن ها 
به همراه تأمین مالی تفاهم نامه ای منعقد کردیم، افزود: همچنین این شرکت اعلام آمادگی 
کرده که در حل مشکلات گیربکس لوکوموتیوهای خط ۵، ارتقاء قطارهای دی سی، ارتقاء 
ناوگان و خرید قطعات با فاینانس به متروی تهران کمک فنی و مهندسی کند.وی توضیح 
داد: این شرکت قرار است مبلغ ۱۰۰ میلیون یورو فاینانس خارجی برای متروی تهران فراهم 
کند که در این راستا مصوبه ای را از هیات مدیره شرکت اخذ کردیم و صورتجلسه تفاهم نیز 
در این زمینه منعقد شــده است، اما برای اجرای این قرارداد باید ۱۵ درصد از کل مبلغ را _ 
۱۵ میلیون یورو _ پرداخت کنیم تا طرف خارجی ۸۵ درصد نقدینگی خود را وارد چرخه کند 
؛ البته هنوز برای تأمین این ۱۵ میلیون یورو در حال رایزنی با مدیران عالی شهرداری تهران 
هستیم. شایسته اصل با بیان اینکه  درصد بازپرداخت در تفاهم نامه مذکور برای ما مناسب 
است، گفت: می بایست حل مشکل مترو جزو اولویت های مدیریت شهری و دولت محترم 
باشد تا بتوانیم مشکلات انباشته متروی پایتخت که روزانه ۱.۵ میلیون نفر از آن استفاده می 
کنند را حل کنیم و این امر با بودجه های جاری میسر نخواهد شد، لذا باید از فاینانس خارجی 

استقبال کرده و مسائل آن را با سرعت رفع نماییم.

رئیس مرکز مدیریت پیوند و درمان وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی گفت: ایران 
رتبه اول اهدای عضو در منطقه خاورمیانه و رتبه ۳۶ در دنیا است، اکنون ۶۵ هزار بیمار پیوند 
عضو شــده اند.امیرحسام علیرضایی افزود: ۹۲۵ مورد اهدای عضو در سال گذشته در کشور 
انجام شده و اکنون  ۲۵ هزار بیمار در لیست پیوند اعضا قرار دارند و میانگین روزانه ۷ تا ۱۰ 
بیمار نیازمند عضو فوت می کند.وی اظهار داشت: سالانه ۳ هزار مرگ مغزی قابل اهدا در 
کشور رخ می دهد، از این تعداد تنها هزار مرگ مغزی به اهدا رسیده و اعضای قابل اهدای 
۲ هزار بیمار مرگ مغزی به خاک سپرده می شود. چنانچه از هر بیمار مرگ مغزی ۳ عضو 
اهدا شــود، حدود ۶ هزار عضو قابل پیوند به اهدا می رسد.علیرضایی تصریح کرد: رضایت 
دادن خانواده ها برای اهدای عضو عزیزشان ایثار محسوب می شود و هر عضو اهدایی، یک 
زندگی را نجات می بخشد.به گفته این مقام مسوول در وزارت بهداشت، اعمال جراحی پیوند 
عضو در کشــور به خوبی  انجام می شود در این زمینه صرفه جویی مالی  خوبی داشته ایم 
چراکه بیماران برای پیوند عضو به سایر کشورها نرفته اند. واحدهای شناسایی و فراهم آوری 
اعضای دانشگاه ها باید پویاتر از همیشه کار کنند تا هیچ عضوی از دست نرود.مراسم اختتامیه 
نخستین جشنواره ملی اهدای عضو با محوریت نقش هماهنگ کننده پیوند اعضا در صحنه ی 
اهدای عضو در سه محور فیلم کوتاه، طراحی پوستر و مقاله علمی به همت مرکز مدیریت 
پیوند و درمان بیماریهای وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی و واحدهای فراهم آوری 

اعضای پیوندی دانشگاه های علوم پزشکی شهید بهشتی و تهران برگزار شد.

اختصاص ۵۰۰ ظرفیت بومی دستیار 
پزشکی برای نخستین بار در کشور

نظارت بر نحوه ساخت و سازها 
در مناطق افزایش می یابد

فروش سئوالات کنکور و امتحانات نهایی 
در فضای مجازی

اورهال ضروری ۷۰۰ واگن مترو؛ 
ورود شرکت اروپایی برای اورهال

 ایران رتبه اول اهدای عضو 
در منطقه 

معاون آموزشی وزارت بهداشت خبر داد:

رئیس مرکز مبارزه با جرایم ملی پلیس فتا اعلام کرد: رئیس سازمان نظام مهندسی ساختمان استان تهران در منطقه یک:

رئیس مرکز مدیریت پیوند وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی:مدیرعامل شرکت بهره برداری متروی تهران عنوان کرد:


